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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/23-01/15 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-22 
Rijeka, 13. 12. 2023. 

 
ZAPISNIK 

S 9. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

9. sjednica VMO Mlaka održana je 13.12.2023. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama MO 
Mlaka, G. Duella 2/b. 

Sjednici su bili nazočni: 
- Darjana Nadarević, predsjednica VMO 
- Ivo Simper, zamjenik predsjednice VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Mladen Mandić, član VMO 
- Layla Munitić, članica VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Donošenje rebalansa Financijskog plana za 2023. godinu. 
3. Usvajanje Programa rada za 2024. godinu. 
4. Usvajanje Financijskog plana za 2024. godinu. 
5. Rasprava o predstojećim aktivnostima do kraja godine. 
6. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
Predsjednica VMO Darjana Nadarević informirala je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i 
dopisima primljenim između dvije sjednice. 
 
    Zaključak: 

 Vijeće je zaprimilo ponovljeni dopis građana za informacije o izradi sigurnog prolaza 
za pješake kroz ulicu V. P. Širole - pješački koridor i ležeći policajac, te će mu uputiti 
sljedeći odgovor: „Još uvijek nismo dobili odgovor nadležnih, uputit će se nova 
požurnica i zatražiti sastanak u Odjelu za komunalni sustav u nadi da ćemo dobiti 
konkretan odgovor“.  
 

 Vijeće je zaprimilo molbe vlasnika za iscrtavanje zabrane parkiranja ispred garaža u 
ulici Luki  k. br. 17 i G. Duella kod k. br. 12, te će ih proslijediti Rijeka Plusu. 
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 Od građanke koja je uputila zahtjev za iscrtavanje zabrane parkiranja ispred lokacije 
koja nije garaža uputit će se zahtjev za dodatno objašnjenje. 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav u kojem se navodi 
sljedeće: „Košnja travnjaka je obavljena tijekom studenog, a orezivanje vegetacije na 
način da ne smeta parkiranju motornih vozila i ne zaklanja prometni znak obavit će 
se u narednom periodu“. Odgovor će se proslijediti ovlaštenoj predstavnici zgrade I. 
Sušnja 4. 
 

 Vijeće je zaprimilo ponovljeni dopis ovlaštenog predstavnika zgrade Podpinjol 31a  u 
kojem traži sanaciju oštećenja kolnika pored zgrade i kontejnera za smeće, kao i 
sanaciju prekopa nakon radova HT-a na postavi optičkog kabela u 2022. godini, te 
rupa kod zgrade k. br. 37 i ulegnuća slivnika kišne vode kod k. br. 29. Dopis će se 
ponovno proslijediti Rijeka Plusu. 

 

 Hrvatske ceste su uputile sljedeći odgovor na pritužbe stanara nakon završetka 
radova u ulici R. Benčića: „Žičana ograda u Ulici R. Benčića bit će izvedena do 
kamenih objekata. Pri izvedbi iste ispravit će se nedostaci koje ste naveli. Sve 
navedeno je dogovoreno s predstavnicima stanara pred mjesec dana.  
Rukohvat koji je uklonjen nije sastavni dio opreme koja je predviđena ovim 
projektnom, te je isti sukladno projektnoj dokumentaciji uklonjen. 

 Vijeće nije zadovoljno dijelom odgovora koji se odnosi na uklanjanje rukohvata, te će  
Hrvatskim cestama uputiti zahtjev za povrat u prvobitno stanje tj. da se vrati na istu 
poziciju. Radi se o gradskom vlasništvu čija postava je financirana iz sredstava za 
komunalne prioritete MO Mlaka i on je neophodan zbog sigurnosti pješaka (sklizak 
teren na nizbrdici). O navedenom će se izvijestiti ovlaštena predstavnica zgrade I. 
Sušnja 4. 

 
AD 2 
 
Budući da je ostvaren veći iznos donacija od planiranog Financijskim planom MO Mlaka za 2023. 
godinu, Vijeće je jednoglasno donijelo  Rebalans Financijskog plana za 2023. godinu. 
 
       Zaključak:  

 

 Programska aktivnost Doček svetog Nikole povećava se za 260 EUR.   

 Ukupna vrijednost Financijskog plana MO Mlaka za 2023. uvećava se za 260 EUR. 
 

AD 3 
 
    Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Program rada za 2024. godinu: 
 

1. Zdravstvo – mjerenje tlaka i šećera u krvi 
2. Dan žena 
3. Dani MO 
4. Majčin dan i Dan obitelji 
5. Doček Djeda Božićnjaka   
6. Zdrava Mlaka  

                                                                                                                                            
AD 4 
 
       Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan za 2024. godinu. 
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AD 5 
 
        Zaključak: 
 

 Vijeće MO Mlaka planiralo je do kraja godine realizaciju programa Ususret Božiću. 

 Vijećnici su raspravljali o pripremama za realizaciju programa. 
 
AD 6 
 
   Zaključak: 
 

 Vijeće je raspravljalo o uspješno realiziranom programu Doček svetog Nikole koji se 
održao 10. prosinca u holu OŠ „Podmurvice“ u zajedničkoj organizaciji s MO Potok.   
 

 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

Zapisničar: Predsjednica VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Darjana Nadarević  
   

 


